

သဘောထားထုတ်ပြန်ခြင်း / ဖိတ်ကြားခြင်း



မြန်မာ့လိင်တူချစ်သူများ (Lesbian, Gay, Bisexual, Transgender)

သူတို့ ဘဝဇာတ်ကြောင်းနှင့် သူတို့ အိပ်မက်များ

စက်တင်ဘာ ၂၅၊ ညနေ ၅:၀၀ မှ ၇:၀၀ အထိ။ Prime Hill Business Square

(ဝင်ခွင့် နှင့် အစားအသောက်များ အခမဲ့)

မြန်မာ့လိင်တူချစ်သူများအသင်းမှ အကြံပြု ထုတ်လုပ်သော ဆက်သွယ်ရေးကုန်စည်သစ်နှစ်ခုကို အများပြည်သူအား တင်ဆက်ပြသမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် လာရောက်ကြည့်ရှုရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

Rainbow Agenda Myanmar အနေဖြင့် လာမည့်နှစ်များအတွင်း လုပ်ဆောင်မည့် ရည်ရွယ်ချက်များကို ခြုံငုံသုံးသပ်ပြသွားမည်ဖြစ်သည်။ တက်ရောက်လာသော လူကြီးမင်းများသည် သက်တန်းရောင်ခြယ် လိင်တူချစ်သူအသင်းမှ ပထမဆုံးစာမူကို လက်ခံရရှိလိမ့်မည် (သို့မဟုတ် အလားတူမူ)

"အချစ်နှင့် အခြားအရာများ" မှတ်တမ်းတင်ရုပ်ရှင်ကားသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင်နေထိုင်သော လိင်တူချစ်သူ ၇ ဦး၏ လူနေမှုဘဝအကြောင်းကိုပြသမှာဖြစ်သည်။ ၎င်းတွင် ကြီးမားသော မတူကွဲပြားမှုများအကြား ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး၏ လူမှုရေးဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ၊ ချစ်ခင်စုံမက်လိုမှု၊ အချစ်ခံလိုမှု၊ လက်ခံပေးလိုမှုတွေကို ဖော်ပြထားပါသည်။

Rainbow Agenda Myanmar ကို လိင်တူချစ်သူများအသင်း၏ အကူအညီဖြင့် လက်ခံလာကြပါသည်။ အင်တာဗျူးများကိုလည်း များစွာသော လိင်တူချစ်သူ (LGBT) တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများ ကွန်ရက်တို့မှ ပညာရှင်များကို မေးမြန်းထားခြင်းဖြစ်သည်။ *Rainbow Agenda Myanmar* ၏ PDF ဖိုင်ကို ပြွဲမတိုင်ခင် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ စိတ်ဝင်စားပါက အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော Email သို့ ပေးပို့ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းကို စက်တင်ဘာ ၂၅ တွင် ဖြန့်ချိမည်ဖြစ်ပြီး ဒီနှစ်ကုန်တွင် *Rainbow Magazine* မှာ ထည့်သွင်းဖော်ပြမည်ဖြစ်သည်။

၃၈ မိနစ်စာ **" အချစ်နှင့်အခြားအရာများ "** မှတ်တမ်းတင် ဇာတ်လမ်းတိုကို ရန်ကုန်ရုပ်ရှင်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း (ဒါရိုက်တာ စုစုလှိုင်) မှ ဖန်တီးထားပါသည်။ ယခုနှစ်ကုန်ပိုင်းနှင့် နောက်နှစ်များတွင် ထိုဇာတ်လမ်းတိုကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၅ နိုဝင်ဘာ ၁၃-၁၅ ရက် တွင် ကျင်းပမည့် **PROUD** ရုပ်ရှင်ပွဲတော်ကိုသို့သော ရုပ်ရှင်ပွဲတော်များတွင် ပြသသွားမည်ဖြစ်သည်။ စက်တင်ဘာ ၂၅ တွင် ပထမဆုံးပွဲအဖြစ်ပြသမည်ဖြစ်ပြီး လာရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ယခု ပရောချက်သည် နယ်သာလန်နိုင်ငံမှ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဖြင့် Document our history now ၊ သက်တံ့ရောင်ခြယ်နှင့် Yangon Film Service တို့မှ ပူးပေါင်းတင်ဆက်ခြင်းဖြစ်ပြီး လာရောက်ကြည့်ရှုရန်ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်စုံစမ်းရန် - witlox6@gmail.com နှင့် nayoolwin14@gmail.com (သို့) ဖုန်း ၀၉၇၈၄၉၁၆၀၇၇ သို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေရာ - Prime Hill Business Square ၊ အမှတ် (၆၀)၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်။ ရန်ကုန်မြို့။